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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #11
tisdag 17 mars, 15:15
å Sektionsrummet, Nymble

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Carl Ronström öppnar mötet klockan 15:20.

1.2 Val av mötesordförande

Emil nominerar Carl Ronström till mötesordförande, Carl godtar nomine-
ringen.

Mötet väljer Carl Ronström till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Samuel nominerar Emil Ekelund till mötessekreterare, Emil godtar nomine-
ringen.

Mötet väljer Emil Ekelund till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Carl Ronström
Olivia Messler
Caroline Boström
Emil Ekelund
Samuel Johansson
Henrik Runeskog
David Fogelberg Skoglösa
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Olivia Messler

1 Justeras:

Caroline Boström
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Olivia Messler och Caroline Boström ställer upp som justeringspersoner.

Mötet väljer Olivia Messler och Caroline Boström till justeringspersoner.

Sekreterare Emil föreslår 31 mars som justeringsdatum, men Carl yrkar på
att sätta det till 7 april på grund av rådande omständigheter med Corona-
viruset.

Mötet väljer 7 april som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Ordförande Carl läser vad styrelsen pratade om på senaste styrelsemötet.
Styrelsen diskuterade bland annat verksamhetsplanen, sektions-brunchen och
valberedningens motion inför Val-SM.

3 Uppdateringar & månadsrapporter

Ordförande Carl har tillsammans med resten av styrelsen varit på middag hos
Sektionen för Energi och Miljö. Styrelsen representerade även på valbered-
ningens Val-pub. Carl säger också att det har varit en hel del ”Corona-jidder”.

Vice ordförande Olivia har varit på vice-råd, haft möte angående skyddsom-
bud med vår MAL1 och varit i kontakt med THS angående skyddsombuds-
rollen.

Kassör Caroline har betalat ut pengar till de som anmodat, betalat samt
skickat fakturor och fixat med bokföringen.

Ledamot Henrik har avslutat och följt upp JML-arbete.

Ledamot David har skickat iväg medaljer för gravering.

1MedTeks Ansvariga för Lokal

Justeras:

Olivia Messler

2 Justeras:

Caroline Boström
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Kommunikationsansvarig Samuel har skrivit motionssvar och justerat proto-
koll.

Appendix Yrsa har justerat protokoll och fixat fika.

Sekreterare Emil har skrivit protokoll.

Olivia läser upp vad som står i de månadsrapporter hon fått in.

4 Diskussions- och beslutspunkter

4.1 Middag med gamla styrelser

Middagen med gamla styrelser måste tyvärr skjutas på eller ställas in på
grund av det kaos som Corona-viruset skapat. Carl säger att han ska meddela
alla anmälda att middagen skjuts upp och att pengarna för biljetten ska
betalas tillbaka.

4.2 Corona-situationen

Det är kaos. Lokalerna på KTH stängs helt och hållet från och med 18 mars.
Samuel får i uppgift att gå ut med denna info till sektionen. Styrelsen dis-
kuterar huruvida verksamhet ska bedrivas utanför skolan. Styrelsen anser
att nämnder ska kunna arbeta utanför skolan och att man ska kunna ar-
rangera teambuildings eller liknande aktiviteter så länge man följer FHMs2

råd. Nämnder får gärna jobba internt men de ska undvika att blanda in fler
sektionsmedlemmar än de som är med i nämnden.

4.3 Skyddsombud

Olivia tar upp frågan angående skyddsombud som styrelsen diskuterat vid
ett flertal tillfällen. Olivia föreslår att den som är JML-ansvarig i styrelsen
tar allt ansvar vad gäller skyddsombud, både lokalansvarig samt studiesocialt
ansvarig. Med tanke på att ordförande för JML-gruppen kan bli vakantsatt
är det bättre att lägga arbetet på den som är JML-ansvarig i styrelsen. Olivia
tar på sig att skriva en proposition angående detta.

4.4 Funq

Även Funq får skjutas på tillsvidare på grund av Corona-viruset, Carl säger
att han ska mejla till alla som har anmält sig. Om inte KTH öppnas och
Funq kan arrangeras innan tentaperioden i studieperiod 4 kanske det inte
blir av överhuvudtaget.

2Folkhälsomyndigheten

Justeras:

Olivia Messler

3 Justeras:

Caroline Boström
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4.5 Möte med E-styret

Carl föreslår att vi ska ha ett möte med elektro-styret så snart som möjligt.
Detta får ske på Discord eller Zoom. Vi avvaktar tills elektro har valt en ny
ordförande på sitt extrainsatta SM.

4.6 Vårbalen

PR har valt att avvakta med biljettsläppet till vårbalen, föga förvånande beror
även detta på Corona-viruset. PR kan behöva låna pengar eftersom de tappar
en stor del av sina intäkter när inga evenemang kan arrangeras i Tolvan.
Beroende på hur stor summa pengar som eventuellt måste lånas ut kanske
det måste tas upp på ett SM. Styrelsen avvaktar besked från PR.

4.7 Val-SM

Frågan lyder, hur ska detta gå till? Styrelsen ska kolla på hur det går för
Elektrosektionen när de ska ha sitt extrainsatta SM på torsdag. Elektro ska
använda Zoom. Röstningen är det som är viktigast att få till på ett korrekt
och stadgeenligt sätt. Via THS kan vi få tillgång till en tjänst som kopplas
till ens KTH-konto. Samuel får gå ut med all information när vi har bestämt
oss för hur allting ska gå tillväga.

4.8 Present till Kemi

Med väldigt stor sannolikhet kommer inte middagen bli av. Om det mot
förmodan blir någon middag får vi lösa en present då.

4.9 Hedersutmärkelse

Styrelsen måste bestämma sig för vem som ska få hedersutmärkelsen, även
om det inte blir någon vårbal. Carl uppmanar alla att tänka på saken till
nästa styrelsemöte så att vi kan bestämma då.

5 Övriga frågor

Olivia undrar angående den utvärdering vi ska göra rörande intern och ex-
tern representation i PNS. Styrelsen tycker att det är bättre om Olivia tar
upp det på hennes uppföljningsmöten för att på sådant sätt få bättre respons.

Carl och Caroline ska börja på en ekonomipolicy som ska göra det tydligare
vad som gäller angående anmodan, utlägg och rutiner kring bokföring.

6 Nästkommande möte

Nästa möte blir antagligen tillsammans med elektro inom en snar framtid.
Nästa egna styrelsemöte blir om cirka två veckor.

Justeras:

Olivia Messler

4 Justeras:

Caroline Boström
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7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Carl avslutar dagens ”Corona-möte” klockan 16:35.

Vid protokollet Justeras

Emil Ekelund
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Carl Ronström
Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Olivia Messler

5 Justeras:

Caroline Boström
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